
Van: Pieter Muijzert
Onderwerp: Fwd: huidig ontwerp Zuidring A 7 /N 7 / A 28 niet goed
Datum: vrijdag 28 september 2018 14:07:07

Goede middag (nu) dhr H.Brink,

Ik zoek contact met u en de Drentse Staten  betreft  de A 7 / N 7 / A 28 zuidelijke ring 
Groningen.

De aannemers hebben vanaf 13 september het werk stil gelegd en zijn buiten vertrokken. 
Het wordt een juridisch getouwtrek volgens ged Fleur Graeper.

Ik ben hedenmorgen uit genodigd door RWS door de ringweg organisatie  voor vrijdag  5 
okt van 9.30--10.30  voor een eerste gesprek..

Waarom richt ik me ook tot Drenthe.

Het huidige plan  Jullianaplein  pakt verkeert uit voor de A 28.
De Ringweg organisatie verklaart nu al dat bij het gereedkomen huidig plan.:

De A 28  dan 6 %  meer filevorming zal hebben  en 20 tot 30 % meer reistijd zal bedragen 
daar de snelheid naar beneden gaat en het verkeer 
dat in de stad moet zijn via afrit Pleiaardenlaan naar de begane grond moet en 11 tot 14 
stoplichten krijgt,

Tevens  komen er over Hoornse diep/ verlengdee Noord Willems kanaal  vaste beton 
viaducten
 zodat er geen mast vaart over het water kan.

Door het project van bovenaf Provincies en minister zou dit aan gepast kunnen worden 
zodat de ring ook zn op- en afritten behouden blijven

Ik roep jullie steun  op   om project te wijzigen betreft Jullianaplein 

Afwachtend . P.C.J.Muijzert 

---------- Forwarded message ---------
From: Pieter Muijzert 
Date: vr 28 sep. 2018 om 13:21
Subject: Fwd: huidig ontwerp Zuidring A 7 /N 7 / A 28 niet goed

---------- Forwarded message ---------
From: Pieter Muijzert 



Date: vr 28 sep. 2018 om 13:09
Subject: Fwd: huidig ontwerp Zuidring A 7 /N 7 / A 28 niet goed

--------- Forwarded message ---------
From: Pieter Muijzert 
Date: vr 28 sep. 2018 om 11:54
Subject: Fwd: huidig ontwerp Zuidring A 7 /N 7 / A 28 niet goed

---------- Forwarded message ---------
From: Pieter Muijzert 
Date: vr 28 sep. 2018 om 11:21
Subject: huidig ontwerp Zuidring A 7 /N 7 / A 28 niet goed







Noordelingen  help ons  om dit project gewijzigd te krijgen zodat het beter
voor stad en ommeland  uitpakt.

Op 13 september  zijn de 4 Nederlandse aannemers van het werk buiten vertrokken en ligt
alles stil.
Het moment om een betere oplossing uit te werken.
Delen van het Trace besluit moeten worden aan gepast om de Stad Groningen en
Ommeland   en vanaf Drenthe beter bereikbaar te maken.

Nu ingrijpen nu het nog kan .

Het Jullianaplein (wijzigen) en de te verdwijnen op en afritten handhaven !   
Verkeer om de west en noordzijde van de stad laten gaan door nieuwe westring.

Ik heb zoeven telefoon gehad van de projectleider van RWS Ton Swanenberg, een
afspraak  vrijdag 5 okt 9.30-10.30 u met  en over de techniek,
Hij wil niet over wijzigingen praten want die opdracht moet van boven af komen die heeft
hij niet,dus gaat gewoon door met het foute ontwerp.
Mijn oplossing voor zuidring en westring  is 271 miljoen goedkoper dan huidig voorstel
van beide  ringen .

Ik hoop dat de politiek  open staat voor aanpassingen,



Vraag burgemeester Jager  te Westerveld/Diever ex Tweede Kamer en CDA voorzitter 
vaste Tweede Kamerlid commissie Infra & Milieu
Momenteel is dat Agnes Mulder te Assen  die voorzitter is.

Afz. P.C.J.Muijzert 




